
BIJLAGE 1 
Overleg Maasheggenteam 10 september 
 
 
STAND VAN ZAKEN AFSPRAKEN 
 

• Vervanging informatieborden 
Van een aantal dorps- en wijkraden in de voormalige gemeente Boxmeer hebben wij een reactie 
gehad op onze vraag of informatieborden moeten blijven staan of worden verplaatst dan wel 
vervangen. Daarnaast hebben wij de dorps- en wijkraden in de voormalige gemeente Cuijk 
gevraagd of ook zij behoefte hebben aan informatieborden. Overigens hebben nog niet alle 
dorps- en wijkraden ook al gereageerd. 
 
Informatieborden Maasheggen UNESCO 
Het programmateam Maasheggen UNESCO gaat de huidige 
borden in de voormalige gemeente Boxmeer vervangen en -in 
principe, tenzij geen behoefte- in St. Agatha, Cuijk, Katwijk en 
Linden nieuwe borden plaatsen. De locatie bepalen we zoveel 
mogelijk in samenspraak met de dorps- en wijkraden. Daarover 
nemen we contact op met de dorps- en wijkraden, voor zover zij 
al niet eerder op onze vragen hebben gereageerd. 
Vooruitlopend daarop zijn onlangs al twee borden vervangen: bij 
het Veerhuis in Oeffelt (zie bijgaande foto) en het viaduct bij 
Oeffelt dat toegang geeft tot het Maasheggengebied. Alle andere 
borden krijgen dezelfde vorm en grotendeels dezelfde inhoud.  
Probleem is nog wel dat de de gebogen frames voor de 
informatieborden niet meer door de oorspronkelijke leverancier 
geleverd kunnen worden. Wij zoeken naar een alternatief (zie ook onderstaand). 
Wij hopen/verwachten eea dit najaar te kunnen afronden. 
 
Informatieborden dorpen 
In de kernen van de voormalige gemeente Boxmeer staan ook vergelijkbare informatieborden 
met informatie over het dorp zelf.  
Daar waar dorps- en wijkraden aangeven de borden graag te willen handhaven kan dat. Wij 
zullen hen dan vragen om voorstellen te doen voor een nieuwe tekst en nieuwe afbeeldingen. 
Wij geven hen daarbij in overweging om dat af te stemen met, indien aanwezig, lokale 
heemkunde- of historische kringen. 
We sturen binnenkort een herinnering naar de dorps- en wijkraden die nog niet hebben 
gereageerd. Blijft opnieuw een reactie uit dan worden de borden in hun kernen weggehaald. 
Mogelijk kunnen die frames dan op andere plaatsen worden gebruikt voor de informatieborden 
Maasheggen UNESCO. 
Omdat we van de input van meerdere partijen afhankelijk zijn verwachten wij dat dit traject pas 
in het voorjaar definitief wordt afgerond. 
 
Locatiebordjes 
Bij ons eerdere overleg hebben wij ook gesproken over de kleine informatiebordjes die bij 
specificieke locaties in De Maasheggen staan. Een groot deel van die bordjes is in de afgelopen 
jaren al verdwenen. Wij hebben besloten om ook de resterende bordjes weg te halen. Er komen 
geen andere bordjes voor in de plaats. 
 
 



• Veldhekken 
Gert-Jan Coenen (Oeffelt) heeft eerder de vraag 
gesteld of samen met een aantal dorpen onderzoek 
kan worden gedaan naar welke veldnamen bij welk 
gebied horen en waar mogelijk een veldhek kan 
worden geplaatst. Wie doet mee? 
Ter toelichting: in De Maasheggen staan op 
verschillende plekken robuuste veldhekken, met de 
naam van het achterliggende gebied. Zie bijgaand 
voorbeeld. 
Het programma Maasheggen UNESCO heeft geld beschikbaar om nog een aantal 
veldhekken te laten maken en te plaatsen. Wie heeft suggesties voor locaties? 
Wellicht is het een idee om uit de lokale heemkunde- en historische kringen -of, indien 
niet aanwezig, met in lokale geschiedenis geinteresseerde dorpsbewoners- een 
werkgroepje samen te stellen dat zich gaat buigen over de vraag waar de veldhekken 
moeten komen en hoe het verhaal achter die hekken nog beter voor het voetlicht kan 
worden gebracht. 
 

• Artikelen wijk en dorpskranten en andere platforms 
Zoals eerder besproken willen wij via de kanalen van de dorps-en wijkraden en andere 
dorpsmedia meer aandacht vragen voor De Maasheggen. Wij gaan actief korte artikelen 
met foto’s aanbieden. We starten daarmee in september (introductiebericht) en zullen 
vanaf dan maandelijks een artikel insturen. 
Met dank aan jullie inbreng hebben wij al een aardige lijst van dorpsmedia die wij 
hiervoor gaan aanschrijven. Mocht je die gegevens nog niet eerder met ons hebben 
gedeeld, dan kan dat uiteraard alsnog! 
 

• Audiotour 
Wij hebben eerder aangekondigd een of meer audiotours te maken waarmee 
belangstellenden op eigen gelegenheid een educatieve tocht door De Maasheggen 
kunnen maken. Tijdens ons vorige overleg werd de suggestie gedaan om ook podcasts te 
maken. Wij hebben het een met de ander gecombineerd en zijn uitgekomen op 
zogenaamde podwalks, wandelingen met gesproken verhalen over bijzondere locaties. 
De eerste is gereed en staat inmiddels online: https://maasheggen.tourio.com   
De podwalk is opgenomen in de Groeningse en Vortumse Bergjes. Marius Grutters 
(Vierlingsbeek) is bij de totstandkoming van deze audiotour betrokken geweest. 
Op dit moment wordt de laatste hand gelegd aan een tweede podwalk: de 
Geheimzinnige Maasheggen, een podwalk in de vorm van een speurtocht voor gezinnen 
met kinderen. Deze podwalk speelt zich af in Oeffelt en Beugen, rondom het Portaal De 
Vilt. 
 

• MaasheggenKids 
In maart van dit jaar is MaasheggenKids gelanceerd, een online platform met activiteiten 
voor kinderen in De Maasheggen. 
De verantwoordelijken voor het project MaasheggenKids zijn nu bezig met de 
ontwikkeling van een lespakket voor leerlingen van de hoogste groepen van de 
basisscholen in UNSECO-gebied De Maasheggen. Dat doen zij samen met 
OrganiseerMeer, een organisatie met niet alleen veel ervaring in het maken van 
lespakketten maar ook met het noodzakelijke netwerk op de scholen. 
De lespakketten moeten in het najaar gereed zijn. 
 

https://maasheggen.tourio.com/


 
 

• Hoe staat het met de andere ingebrachte ideeën? 
o organisatie van een fotowedstrijd met als thema alles wat groeit en bloeit in het 

Maasheggengebied in de volle breedte, om op deze manier het UNESCO-gebied 
onder de aandacht te brengen (ingebracht door Boxmeer Oost): 
stand van zaken: het idee wordt in de winter opgepakt met het doel om daar in 
het voorjaar (ideale omstandigheden voor het maken van foto’s) uitvoering aan te 
geven. Vraag: wil eventueel meedoen in de organisatie (idee uitwerken, jureren, 
etc)? 
 

o De atoombunker bij het stuw/sluizencomplex staat al 40 jaar leeg. Dorpsraad 
Sambeek wil daar graag een museum in maken. Staat op de agenda (ingebracht 
door Sambeek) 
stand van zaken: het is een initiatief van dorpsraad Sambeek. Als het 
programmateam Maasheggen UNESCO of andere dorps- en wijkraden ergens 
bij/mee kunnen helpen dan horen we dat graag 
 

o Voor de joggers die dat doen in het gebied is het een idee om rek- en 
strekmogelijkheden te creëren op een aantal plekken die wel in het gebied 
passen (ingebracht door Boxmeer Oost) 
stand van zaken: nog niets mee gedaan. Het programmateam gaat in overleg met 
Boxmeer Oost om te horen wat de ideeën zijn. 
 

o Dorpenproject restauratie Maasheggen (ingebracht door Marius Grutters) 
stand van zaken: staat als punt op de agenda van dit overleg 
 

o nieuw sportpark in Cuijk met tal van mogelijkheden voor gezond bewegen: 
wellicht past dat binnen de programmalijn Gezondheid? (ingebracht door 
Katwijk) 
stand van zaken: gegevens van de betrokken partijen zijn gedeeld. Er is nog geen 
contact geweest. 
 

o klachten over loslopende honden in Maasheggengebied (ingebracht door 
Vierlingsbeek) 
stand van zaken: op de nieuwe informatieborden en in de nieuwe 
Maasheggenbrochures wordt er actief aandacht gevraagd voor de gedragsregels. 
 

o activiteiten voor groep tussen 20 en 40 jaar (door meerdere deelnemers 
ingebracht) 
stand van zaken: we hadden het willen agenderen voor het komende overleg, 
maar vanwege de volle agenda hebben we het doorgeschoven naar een 
volgende keer. Overigens komt het onderwerp, weliswaar niet expliciet, ook aan 
de orde bij de bespreking van het voorstel voor een dorpenproject. 
 

o bestaande activiteiten in dorpen inventariseren (ingebracht door Beugen) 
stand van zaken: er vinden in de dorpen al tal van activiteiten (wandelclub, 
opruimacties, natuurwerkdagen, etc) plaats die een relatie hebben met De 
Maasheggen. Willen we een beter overzicht krijgen van wat er nu in en rond de 
dorpen gebeurt, dan zijn we (ook) aangewezen op input van de dorps- en 
wijkraden. Het programmateam wil die activiteiten wel via de agenda op de 
website promoten. 


